
DCH SKANDERBORG 

Bestyrelsesmøde d.1.7.2024 kl. 19.00 

  

Deltage: Vibe Bødker, Tea Jensen, Lis Damgaard, Robin Berg, Heinrich Mathiasen, Sanne Loft 

Fraværende: Sanne Loft 

”Opfølgning på de to baner der er pløjet op Banerne skal laves, det bliver de til foråret (MBA-
entreprenør) Taget fra vores referat af mødet d.8.1.2024” 

Jeg tager fat i Stine ift. banerne og Skanderborg Kommune ift. væltet træ. ”Helte Hans” tager 

opgaven som Webmaster.  

Dagsorden 

1. Opsamling på de afviklede konkurrencer 

Har vi mindre udgifter til konkurrencerne til mad efter vores tiltag. Spørgsmål til kasserer 

ift.  konkurrencedagenes udgifter og indtægter.  

 

2. Forplejning 

Folk er tilfredse med morgenmad, sandwich og toast.  

 

3. Pladser på holdene 

Hvalpehold er optaget - 5 er på venteliste. Finn kan tage 1hund torsdag aften på lydighed. 

Der er ligeledes en plads tirsdag formiddag. Der er 4. pladser på Rallyholdet hos Robin om 

torsdagen. Samt to begynder hunde på agility.  

 

4. TU, vi har et behov for at komme i kontakt med vores TU formand ift. Forslag til kurser 

som klubben arrangerer ift. instruktører.  

 

5. Møde med KU – Anker, Dorthe Jensen, Jørgen Vestbach. 

 

Opslag til konkurrencer vi ønsker et revideret opslag – sponsor kan vi I fællesskab gøre 

noget. Samarbejde med bestyrelsen I oktober sættes datoerne for konkurrencerne. Har vi en 

drejebog til konkurrencerne? Rally, Agility og lydighed??? Hvordan arbejder vi efter dem. 

Mandag efter middag.  

 

 

6. Kaj – Diæter, plus tilskud – drejebog. Vibe undersøger med kredsen.  

 

7. Evaluering af arbejdsdag. Super god dag/aften. Tea sørger for at skaffe et dæksel og en lille 

græsslåmaskine– vi får en pris på skuret så det kan blive færdig. 

 

        Drejebøgerne – hvor er de???? 

  



DCH SKANDERBORG 

       

                                     
Vi styrker vores værdier FÆLLESSKAB, ÅBENHED OG KVALITET under mottoet Aktiv hund i Dch 
 

 

 

 

 

 

   
 


